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REFERAT – BESTYRELSESMØDE 
29. april 2024 
Mollerup Golf Club 

Møde nr. 1 
 

 

1. Godkendelse af referat 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Orientering siden sidst 

4. Økonomi 

5. Handleplan 2024 

6. Organisation 

7. Eventuelt 

  

 Deltagere 

 Annette Hvass, Anette Buun Syvertsen, Anton Posselt Sønniksen, Erwin 
Berngruber, Gert Nielsen, Patrick Czyz Bendsen, Christian Vogensen, Oliver 
Nors Thygesen, Jonathan Desombre 

  

 Deltager ikke 

 Carsten Skakkebaek 
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1. Godkendelse af referat 

 Godkendt referat af d. 26. februar. 

Referatet er godkendt med følgende rettelse i henhold til dialogen 
vedr. flytning af spilledag for Tirsdagspigerne.  
Tirsdagspigerne er villig til dialog herom og ønsker at finde en 
løsning på dette. 

  

 

2. Godkendelse af dagsorden 

 Dagsorden er godkendt.  

Det tilstræbes fremadrettet at fremsende dagsorden med bilag 
senest 8 dage før bestyrelsesmødet.  

  

 

3. Orientering siden sidst 

 a) Formanden 

b) Administrationen 

Status på medlemmer 

Status på prøvemedlemmer 

c) Udvalgene 

 

Formanden 

Den årlige Generalforsamling blev afholdt i marts måned – 
mere herom under pkt. 4.  
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 Patrick og Anette havde tirsdag den 23. april statusmøde 
med banken.  
 

 Administrationen 

 

 Status på medlemmer 
Status medlemmer pr. 28. april 2024 er: 
 
1065 fuldtidsmedlemmer 
63 passive og par3 bane medlemmer 
76 prøvemedlemmer 

 
Der har været en ualmindelig stor tilgang af nye medlemmer.  
Af de 76 prøvemedlemmer er der 11 på Kvinder & Golf, 17 
har netop gennemført weekendkurset og resten er i gang 
med et 8 ugers forløb. 
Denne tilgang betyder at trænerne har oprettet ekstra hold 
til prøvemedlemmerne, da ventetiden på 1. lektion er oppe 
på 3 uger.  
Denne store tilgang betyder også at Regel & 
Handicapudvalget er presset med mange tilmeldinger til 
regelundervisning og Begynderudvalget ligeledes får rigtig 
mange nye med til begynderturneringerne på en gang. 

 
 
Udvalgene 

 

 Baneudvalget har netop afholdt møde. Referat fra mødet 
kan læses på hjemmesiden.  

o Erwin Berngruber har deltaget i et seminar, som 
DGU afholdt i Aarhus Aadal Golfklub. På mødet 
blev der snakket en del om våde baner og 
Mollerup Golf Club er ikke den eneste som er 
ramt af de store regnmængder.  

o DGU har udarbejdet en CO2-beregner, som 
golfklubberne kan bruge til deres CO2 
indberetning.  

 Sponsorudvalget afholdt søndag årets 1. runde. Det 
foregik med godt humør og god stemning.  
Som noget nyt er der i år planlagt en turnering ”Normal 
Business Championship”, som afvikles den 7. juni.  
Denne turnering er en holdturnering, primært for 
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virksomheder der køber et hold. Overskuddet fra denne 
turnering går til ungdommen i klubben.  
 

 Begynderudvalget 
Golfens Dag blev afholdt den 14. april. Der kom i alt 48 
personer i Mollerup.  
Vi er ikke tilfredse med forløbet i forhold til DGU’s oplæg 
til afholdelse af dagen, og vil seriøst overveje klubbens 
deltagelse til næste år.  
Måden hvorpå vi afvikler dagen, passer ikke godt ind i 
den måde DGU annoncerer og lader interesserede 
tilmelde sig.  

 

 

 

4. Organisation 

 a) Forretningsorden skal godkendes og underskrives 
b) Valg af næstformand 
c) Valg af udvalgsformænd for det kommende år – 

udvalgsformændene indsender navne på medlemmerne i 
deres udvalg.  

d) Årsplan for bestyrelsen 
e) Opfølgning på Generalforsamling 2024 

 
A) Forretningsorden er godkendt og sendes til underskrift.  
B) Gert Nielsen er valgt til næstformand 
C) Udvalgsformænd 
o FU ‐> Patrick er formand og Gert næstformand samt 

manager Anette  
o Café og restaurant kontaktperson ‐> Gert Nielsen 
o Fondansøgningsudvalg ‐> Gert Nielsen 
o Begynderudvalg ‐> Anton Sønniksen 
o Eliteudvalg ‐> Oliver Nors 
o Baneudvalg ‐> Christian som formand og Erwin som sekretær 
o Erhvervs og sponsorudvalg ‐> Ikke endelig aftalt, da Carsten 

Skakkebæk ikke var til stede.  
o Juniorudvalg ‐> der skal nedsættes et udvalg, gerne af 

forældre 
o Husudvalg ‐> udvalget består at Åge Jakobsen og Erik Bech 

Nielsen. Formandsposten er pt. ikke endelig afklaret 
o Regel og handicap udvalg ‐> Merete Grønvold 
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o Turneringsudvalg ‐> her skal der nedsættes et udvalg 
o Frivillig koordinator -> Jonathan Desombre 

 
Udvalgsformændene skal finde udvalgsmedlemmer, som skal 
indberettes til Anette til registrering af hensyn til forsikring.  
 
Tiltag i Begynderudvalget vil være med tanke på nye medlemmers 
integration i klubben. Hvad gør vi og hvad kan vi gøre?  
 
Klubben har hårdt brug for frivillige til at hjælpe med afvikling af 
DGU Senior Tour og Danmarksturneringen. Generelt er det kritisk for 
klubben og klubbens miljø at der ikke er et Turneringsudvalg til 
afvikling af klubturneringer.  
For at hverve frivillige til et turneringsudvalg inviteres alle 
nuværende turneringsledere fra KiK til informations-/hverve møde 
den 13. maj, hvor Anette, Anton og Gert vil være til stede.  
 

D) Årsplan 2024/2025 
o Årsplanen for det kommende bestyrelsessår er aftalt. Der er 

fastlagt møder hvor kvartalsregnskabet foreligger og med 
større emne som tema.  

o Der er fastsat yderligere datoer, men møderne afholdes efter 
behov. Det er aftalt at bestyrelsen løbende orienteres fra FU 
og den daglige ledelse.  
 

E) Opfølgning på Generalforsamling 2024 
o Overordnet set blev Generalforsamlingen afholdt i god ro og 

orden. Der var naturligvis punkter til diskussion hvilket var 
forventeligt.  

o Bestyrelsen fik et nyt medlem: Oliver Nors, samt 2 
suppleanter der fremover deltager i bestyrelsesmøderne. 
Som suppleanter er Annette Hvass genvalgt og Jonathan 
Desombre nyvalgt.  

o Der blev Peters gård projektet og muligheder for udnyttelse 
af arealerne. Der var en meget forbeholden holdning til 
projektet, som på nuværende tidspunkt udelukkende er 
tanker og ideer. Der bør tænkes i udvidelse af P-pladsen og 
renovering af greenkeepergården, men pt. er alt kun ideer.  
Plancher om det mulige projekt vil blive ophængt i klubhuset.  
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5. Økonomi 
a) 1. kvt. 2024 viser et positivt resultat for hele klubben med 

følgende bemærkninger: 
På indtægtssiden:  

o Vi er foran på kontingenterne 
o Sponsorater er ligeledes foran – dette kan skyldes 

periodeforskydning.  
o Trænerne er foran, hvilket skyldes stor tilslutning til 

Spil Bedre Golf 
o Greenfee er foran, men dette skal undersøges, da vi 

tror der ligger en posteringsfejl og at nogle poster 
hører til under Indoor.  
 

På udgiftssiden:  
o Udgiften til kabler til robotter er blevet højere end 

forventet. 
o Leasingudgiften til robotter er mindre end 

budgetteret, da leveringstiden var længere en først 
lovet.   

 

Mollerup Golf Cafe/Restaurant er kommet rigtig godt fra start 
i 2024, hvilket primært skyldes afholdte selskaber.  

Ledelsesrapport med kommentarer vil fremover fremsende til 
bestyrelsen med dagsorden.  

 

b) Vandboring. 
Den endelige godkendelse er nu på plads. Etableringen vil 
koste ca. kr. 550.000 og arbejdet med 
finansieringsmuligheder og fondsansøgninger sætte nu i 
gang.  
 

c) Vi har brug for en ny PC i turneringslederrummet. Vi tjekker 
muligheder for anskaffes af en ny evt. brugt PC – Christian har 
muligvis forbindelser.  
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Handleplan 2024 

 Opfølgning på handleplaner for 2024: 

Frivillighed:  

Jonathan Desombre er valgt til frivilligkoordinator og kan trække 
lidt på Erwins erfaringer.  
Vi skal prøve at være meget åbne i kommunikationen og inddraget 
KiK i at udbrede budskabet om behovet.  

 

Banen:  

Nedslagsmærker er en stor udfordring trods meget fokus og 
kommunikation herom. Vi tænker derfor at der skal ændres 
strategi.  
Vi foreslår derfor at der etableres hul‐ambassadører, gerne i KiK. 
Hullerne skal fordeles mellem grupperne.  
Christian er tovholder og AS sender lister over KiK medlemmer.  

 

Optimering af café og restaurant:  

Gert har talt med Karen om planerne for 2024. Der vil stadig være 
stor fokus på medlemmernes tilfredshed og den grønne omstilling.   

 

Bygningsvedligeholdelse: 

Åge Jacobsen og Erik Bech Nielsen er i gang med at udarbejde en 
langsigtet plejeplan for klubbens bygninger. Den skal sikre en 
løbende vedligeholdelse.  
 

Tilbudsvifte medlemsskabstyper: 

Der skal nedsættes en gruppe, som vil undersøge alternative 
medlemskabstyper. Christian er med i denne gruppe. 

 
Baneservice: 

Vi har behov for at etablere et nyt banesservice team - hvem vil 
være med til at yde super service?  
Kan Cafeen evt. køre denne service og skabe indtjeningen til cafeen?  
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6. Eventuelt 

 

1) Sammenlægning af tider i GolfBox vil igangsættes. Det er 
primært tiderne om formiddagen i weekenden. Anton og 
Oliver vil varetage opgaven.  

 

2) Venskabsgolf – Hvem vil være med? Sean sender information 
til bestyrelsesmedlemmerne.  
 

3) Der har været rigtig meget tale om 72 timer, særligt i 
seniorklubben. Gert og Anette besøger Seniorklubben i nær 
fremtid, for at skabe forståelse for den opsatte deadline.  
 

Næste bestyrelsesmøde er planlagt til den 27. maj og afholdes fysisk 
hvis der er behov herfor.  

 

  

  

 


